
Liebe Schülerinnen und Schüler,                                                    (IP Nem 1, 10. 4.) 

 

 Poslušajte posnetek do 2: 26 , nato ustavite): 

https://www.youtube.com/watch?v=g6-oR2R0UN4  (poslušajte ponovno in vmes ustavljajte in 

ponavljajte!)  

Prepiši v zvezek!   ICH MAG/  ICH MAG KEIN/KEINE/ KEINEN: 

- Ich mag Fisch. Du magst keinen Fisch. (Rad imam ribo. Ti ne maraš rib.) (m. 

spol: der Fisch: v tožilniku – 4. sklon: keinen Fisch) 

- Ich mag Fleisch. Du magst kein Fleisch. (Rad imam meso. Ti ne maraš mesa.) ( sr. 

Spol: das Fleisch – 4. sklon: kein Fleisch) 

- Wir mögen Gemüse. Ihr mögt kein Gemüse. (Radi imamo zelenjavo. Vi ne marate 

zelenjave) (das Gemüse – 4. Sklon: kein Gemüse) 

- Er mag Suppe. Sie mag keine Suppe. (On ima rad juho. Ona ne mara juhe.) (ž. 

Spol: die Suppe – 4. Sklon: keine Suppe) 

- Sie (oni) mögen Knochen. Ali: Hunde mögen Knochen. Katzen mögen keine 

Knochen  

(množina die Knochen – 4. sklon keine Knochen) (Psi imajo radi kosti. Mačke ne 

marajo kosti.) 

 

 Was möchtet ihr trinken?   - Wir möchten Orangensaft. (Kaj želite spiti? / Kaj boste 

spili? vi-množina) - Pomarančni sok. 

Möchtet ihr lieber Apfelsaft? – Nein, wir mögen keinen Apfelsaft. (Ali bi raje 

jabolčni   sok? - Ne, ne maramo jabolčnega soka.) 

V zvezek napiši dialog po zgornjem zgledu. PRIMER: (Kaj boste spili (vikanje)? 

Was möchten Sie trinken?  - Skodelico kave, prosim. - Ich möchte eine Tasse Kaffee, 

bitte.  Ali boste raje skodelico čaja? Möchten Sie lieber eine Tasse Tee? – Ne, ne maram 

čaja.             -  Nein, ich mag keinen Tee.) 

 Poslušaj še: https://www.youtube.com/watch?v=PWo8zXN3h0M  

 

 Napiši glagol nehmen (vzeti) v vseh oblikah: ich nehme, du nimmst, er/sie/es nimmt, 

wir nehmen, ihr nehmt, sie/ Sie nehmen. GLEJ DZ na strani 75 spodaj desno!  

 Wer nimmt was? Kdo bo kaj? (kdo bo kaj, recimo v menzi…) Reši nalogo 6. v DZ na 

strani 59! 

PRIMERA: 

Ich nehme das Gulasch (4. sklon) mit Kartoffeln. Ich nehme keine Frikadelle (4. skl.) mit 

Püree. 

Denilla nimmt den Eintopf (4.sklon) mit Brot. Sie möchte kein Risotto (4. Skl.) mit Gemüse.   

https://www.youtube.com/watch?v=g6-oR2R0UN4
https://www.youtube.com/watch?v=PWo8zXN3h0M


Učenci sedmih razredov, vsi tisti, ki se mi do sedaj še niste javili, storite to 

čimprej! Pošljite rešene naloge, delajte interaktivne vaje.             

(monikaf18@gmail.com )  

Poglejmo si vse možne končnice za  množino: 

 

 

- Tukaj je 

množina 

enaka ednini  

 

- Množina 

dobi preglas 

 

- Množina 

dobi končnico 

–e 

 

- Mn. dobi 

končnico –e 

in preglas 

 

- Mn. dobi 

končnico –er 

- Mn. dobi 

končnico -er 

in preglas 

- Mn. dobi 

končnico - en 

ali –n 

- Mn. dobi 

končniso –s 

 

- Mn. dobi 

končnico –

nen 

 

(če se samostalnik konča na –e, recimo die Hose, je množina die Hosen, samo –n se doda.)  

mailto:monikaf18@gmail.com


Poglejmo si še množino za nekatere živali:           😊 

         Lepo se imejte, vesele velikonočne praznike vam želim, 

                        FROHE OSTERN!   
 

 

Vaša učiteljica monika                                              


